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ZAPISNIK 

Sa XXXVI sjednice Vijeća Pomorskog fakulteta Kotor koja je održana 14.02. 2025. 

godine sa početkom u 12,00 časova. 

Sjednici su prisustvovali: dekanica dr Tatijana Dlabač, prodekani dr Stevan Kordić, 

dr Senka Šekularac Ivošević i dr Zorica Đurović, te dr Špiro Ivošević, dr Danilo 

Nikolić, dr Romeo Meštrović, dr Nikola Mihaljević, dr Milena Dževerdanović 

Pejović, dr Miroslav Vukičević. 

U radu sjednice preko zoom linka su učestvovali: dr Ranka Krivokapić, mr Radmila 

Gagić i studenti Andrija Ćalasan ( student povjerenik) i Ivana Mumović. 

Odsutni su bili: dr Branislav Dragović, dr Jelena Nikčević i dr Mimo Drašković i 

studenti Ksenija Krivokapić i Anđela Abramović. 

Za sjednicu je predložen 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa XXXV sjednice Vijeća od  22. 01. 2025. godine; 

2. Donošenje odluke o verifikaciji ocjena nakon završenog januarskog ispitnog 

roka; 

3. Donošenje odluka o verifikaciji ocjena sa ERASMUS  programa razmjene; 

4. Doktorske studije; 

5. Master studije; 

6. Donošenje odluka o formiranju: 

- Organizacionog odbora KIMC-a 2025, 

- Uređivačkog odbora za Časopis Pomorskog fakulteta Kotor „Journal of Maritime 

Sciences“; 

7. Pokretanje Inicijative za postavljanje spomen obilježja u čast: 

- prof.dr Vladislava Brajkovića, 

- dr Boža Dabinovića. 

8. Donošenje odluke o saglasnosti na  inovirane ECTS kataloge i programe 

obuka za pomorce, sve  u sklopu realizacije projekta ZERO C; 

9. Donošenje odluke o davanju saglasnosti na  inovirane   ECTS kataloge 

uključivanjem alumnista u djelove koji se tiču praktične nastave; 

10. Informacije, pitanja, predlozi. 
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Predsjedavajuća, dekanica dr Tatijana Dlabač je predložila izmjenu dnevnog reda u  

okviru tačke 6,  tako da ista  glasi: 

Donošenje odluka o: 

- o održavanju KIMC-a 2025, 

- o formiranju Uređivačkog odbora za Časopis Pomorskog fakulteta Kotor 

„Journal of Maritime Sciences“; 

Vijeće je saglasno sa navedenom izmjenom. 

 

 

1. Usvajanje zapisnika sa XXXV sjednice Vijeća od  22. 01. 2025. godine; 

Vijeće je usvojilo zapisnik kao u datom tekstu. 

2. Donošenje odluke o verifikaciji ocjena nakon završenog januarskog 

ispitnog roka; 

U vezi ove tačke govorio je dr Stevan Kordić prodekan za nastavu, ukratko 

rezimirajući proces dostavljanja ocjena nakon završenog ispitnog roka, te podsjetio 

sve nastavnike da dostavljaju ocjene u roku i na način prema uputstvima prodekana. 

Dr Danilo Nikolić je ukratko izlagao o ispitnom roku i ocjenama na novom master 

studijskom programu koji se u saradnji sa dva albanska univerziteta realizuje na 

engleskom jeziku. 

Nakon toga, Vijeće je donijelo odluku: 

Vrši se verifikacija ocjena  nakon završenog januarskog ispitnog roka studijske 

2024/25. godine za sve nivoe studija i to: osnovne, specijalističke, master i 

doktorske, uključujući i novi master studijski program na engleskom jeziku Zaštita 

i upravljanje  morskom sredinom -Maritime environmental protection and 

management, sve  prema predatim ocjenama od strane nastavnika i u skladu sa 

statističkim izvještajem u prilogu ove odluke. 

3. Donošenje odluka o verifikaciji ocjena sa ERASMUS  programa 

razmjene; 

O ovoj tački je izvijestila dr Senka Šekularac Ivošević, prodekan za međunarodnu 

saradnju i izložila Vijeću rezultate koje su postigli studenti koji su kroz program 

ERASMUS razmjene bili na našem Fakultteu ( iz Rumunije, sa Akademije „ Mircea 

Cel Batran“), te za našeg studenta Nikolu Perovića koji je  bio na istoj Akademiji. 

Vijeće je donijelo odluku u skladu sa priloženim ocjenama da se vrši verifikacija 

ocjena koje su realizovane u okviru ERASMUS programa razmjene. 
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4. Doktorske studije; 

Uvodno izlaganje je dao član Komisije za doktorske studije  dr Špiro Ivošević. 

a) Vijeće je razmatralo izvještaj o ocjeni prijave teme doktorske disertacije 

„Procjena ljudske greške tokom rukovanja tereta na naftnim tankerima“  

kandidata mr Ivana Krivokapića, nakon javne prezentacije istraživanja. Na 

sjednicu se preko zoom linka uključio mentor dr Nermin Hasanspahić sa 

Pomorskog fakulteta Sveučilišta u Dubrovniku koji je dao kratak prikaz 

istraživanja i aktivnosti kandidata, te pohvalio prezentaciju istraživanja pred 

Komisijom za ocjenu. 

Dr Stevan Kordić kao član Komisije je takođe dao pozitivnu ocjernu aktivnosti. 

     Dr Romeo Meštrović je mišljenja da je tema vrlo zahtjevna i poželio punio 

uspjeha u daljem istraživanju. 

Vijeće je nakon diskusije ( samo članovi sa akademskim zvanjem glasali), donijelo 

odluku: 

Usvaja se izvještaj Komisije za ocjenu prijave doktorske disertacije „Procjena 

ljudske greške tokom rukovanja tereta na naftnim tankerima“ i kandidata mr Ivana 

Krivokapića, nakon javne prezentacije istraživanja. 

Predlaže se Senatu Univerziteta da prihvati prijavu teme doktorske disertacije 

kandidata mr Ivana Krivokapića. 

Ova odluka se dostavlja Odboru za doktorske studije i Senatu Univerziteta. 

b) Vijeće je dalje razmatralo izvještaj o ocjeni prijave teme doktorske disertacije 

„Novi pristupi u modelovanju i optimizaciji brodskih mikromreža sa integrisanim 

fotonaponskim sistemima primjenom HIL tehnologija“ kandidata mr Nemanje 

Pudara, nakon javne prezentacije istraživanja. 

Mentor dr Tatijana Dlabač je dala kratk prikaz same prijave i prezentacije 

istraživanja. 

Nakon diskusije donijeta je odluka ( članovi Vijeća sa akademskim zvanjem): 

Usvaja se izvještaj Komisije za ocjenu prijave doktorske disertacije „Novi pristupi 

u modelovanju i optimizaciji brodskih mikromreža sa integrisanim fotonaponskim 

sistemima primjenom HIL tehnologija“  i kandidata mr Nemanje Pudara, nakon 

javne prezentacije istraživanja. 

Predlaže se Senatu Univerziteta da prihvati prijavu teme doktorske disertacije 

kandidata mr Nemanje Pudara. 
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Ova odluka se dostavlja Odboru za doktorske studije i Senatu Univerziteta. 

5. Master studije; 

O ovoj tački je izvještavao dr Stevan Kordić, prodekan za nastavu i 

predsjednik Komisije za master studije. 

a)Vijeće je razmatralo predlog prijave teme amster rada, mentora i komisije za 

studenta Igora Popovića. Diskutovali su dr Špiro Ivošević kao predloženi mentor, dr 

Stevan Kordić, dr Senka Šekularac Ivošević, dekanica, uglavnom oko potrebe 

preciziranja predloženog naziva teme “ Procjena mogućnosti reciklaže  materiojala 

korišćenih u morskom okruženju: Slučaj materijala sa memorijom oblika“. Vijeće se 

na kraju usaglasilo da konačan naziv teme bude  “Procjena mogućnosti reciklaže 

materijala sa memorijom oblika korišćenih u morskom okruženju”. 

Vijeće je donijelo odluku: 

Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “Procjena mogućnosti reciklaže 

materijala sa memorijom oblika korišćenih u morskom okruženju” kandidata Igora 

Popovića, studenta druge godine master studija na studijskom program  Pomorske 

nauke. 

Za mentora se imenuje  prof.dr Špiro Ivošević, Pomorski fakultet Kotor. 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

- prof.dr Ladislav Vrsalović,Kemijsko  tehnološki fakultet Sveučilišta u Splitu, 

predsjednik,    

-prof.dr Špiro Ivošević, Pomorski fakultet Kotor, mentor, 

-doc. Dr Miroslav Vukičević, Pomorski fakultet Kotor, član. 

Student je u obavezi da uz pomoć mentora popuni prijavu teme master rada na 

posebnom formularu koji se nalazi na sajtu Pomorskog fakulteta Kotor i 

Univerziteta Crne Gore i da istu preda u skladu sa posebnim Uputstvom za 

studente druge godine master studija. 

b)Vijeće je razmatralo predlog naziva teme master rada, mentora i komisije za 

studenta Alena Jonuza i nakon izlaganja predloženog mentora dr Špira Ivoševića 

donijelo odluku: 

Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “Istraživanje uticaja hrapavosti 

brodograđevnog čelika na obim i intezitet obraštanja u morskoj sredini” kandidata 

Alena Jonuza, studenta druge godine master studija na studijskom program 

Pomorske nauke. 
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Za mentora se imenuje   prof.dr  Špiro Ivošević, Pomorski fakultet Kotor. 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

-prof.dr Nikola Momčilović, Mašinski fakultet Univerziteta u Beogradu, 

predsjednik,    

- prof. dr   Špiro Ivošević Pomorski fakultet Kotor, mentor, 

-prof.dr Žarko Koboević, Pomorski fakultet Sveučilišta u Dubrovniku, član. 

c) Vijeće je razmatralo predlog naziv a teme master rada, mentora i komisije za 

studenta Milana Nikčevića sa studijskog programa Menadžment u pomorstvu i 

logistika. Svoje izlaganje je dala predložemna mentorka dr Ranka Krivokapić. 

Nakon diskusije ( dr Zorica Đurović, dr Ranka Krivokapić), Vijeće se usaglasilo da 

se izmijeni predloženi naziv teme „ Projekt menadžment  u funkciji unaprijeđenja 

konkurentnosti brodarskih preduzeća sa posebnim osvrtom na „Crnogorsku 

plovidbu AD“ i da naziv glasi „Projekt menadžment u funkciji unapređenja 

konkurentnosti brodarskih preduzeća sa posebnim osvrtom na kompaniju 

“Crnogorska plovidba” AD Kotor“. Vijeće je donijelo odluku: 

Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “ Projekt menadžment u funkciji  

unapređenja konkurentnosti  brodarskih preduzeća  sa posebnim osvrtom na 

kompaniju “Crnogorska plovidba” AD Kotor, kandidata Milana Nikčevića, studenta 

druge godine master studija na studijskom program Menadžment u pomorstvu i 

logistika. 

Za mentora se imenuje  doc.dr Ranka Krivokapić, Pomorski fakultet Kotor. 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

-prof.dr Mimo Drašković, Pomorski fakultet Kotor, predsjednik,    

- doc.dr Ranka Krivokapić, Pomorski fakultet Kotor, mentor, 

-prof.dr Milena Dževerdanović Pejović, Pomorski fakultet Kotor, član. 

Student je u obavezi da uz pomoć mentora popuni prijavu teme master rada na 

posebnom formularu koji se nalazi na sajtu Pomorskog fakulteta Kotor i Univerziteta 

Crne Gore i da istu preda u skladu sa posebnim Uputstvom za studente druge godine 

master studija. 
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Student je u obavezi da uz pomoć mentora popuni prijavu teme master rada na 

posebnom formularu koji se nalazi na sajtu Pomorskog fakulteta Kotor i Univerziteta 

Crne Gore i da istu preda u skladu sa posebnim Uputstvom za studente druge godine 

master studija. 

6. Donošenje odluka o  

- Održavanju KIMC-a 2025 

Uvodno izlaganje je imao dr Stevan Kordić koji je posebnom odlukom dekanice 

imenovan za predsjedavajućeg Konferencije. On je kratko upoznao Vijeće sa 

planiranim aktivnostima oko održavanja KIMC Konferencije 2025. godine.  

Posebno se zahvaliuo dosadašnjoj predsjedavajućoj dr Zorici Đurović. Konferencija 

će se održati od 27. do 29.11. 2025. godine. Obuhvatiće naučne radove iz oblasti 

Navigation, Maritime Engineering,  Marine Ekology and Blue Ekonomy, Maritime 

Law i drugih oblasti, kao i ranijih godina. Takođe, biće organizovani prateći sadržaji 

sa studentima i alumnistima. U skladu sa navedenim, Vijeće je donijelo odluku o 

održavanju KIMC-a 2025. 

- Uređivačkog odbora za Časopis Pomorskog fakulteta Kotor „Journal of 

Maritime Sciences“ 

Uvodno izlaganje je dala dr Senka Šekularac Ivošević koja je posebnom odlukom 

dekanice imenovana za glavnog i odgovornog urednika časopisa Pomorskog 

fakulteta Kotor „Journal of Maritime Sciences“. Na početku se zahvalila dr Mileni 

Dževerdanović Pejović na dosadašnjem obavljanju ovog zahtjevnog posla. Imala je 

kratko izlaganje o planiranim aktivnostima na sljedećem broju časopisa. 

Predložila je uređivački odbor u sastavu: dr Milena Dževerdanović Pejović, dr Jelena 

Nikčević, dr Špiro Ivošević, dr Stevan Kordić i dr Zorica Đurović. 

Vijeće je prihvatilo predlog i donijelo odluku o sastavu Uređivačkog odbora kako je 

predloženo. 

7. Pokretanje Inicijative za postavljanje spomen obilježja u čast: 

- prof.dr Vladislava Brajkovića, 

- Boža Dabinovića. 

Uvodno izlaganje je dala dr Zorica Đurović u skladu sa  predloženim tekstom 

Inicijative za postavljanje spomen obilježja u čast dvije značajne ličnosti vezane za 

istoriju pomorstva i Pomorskog fakulteta Kotor, uz napomenu da se procedura mora 

obaviti u skladu sa Zakonom o spomen obilježjima. Na osnovu navedenog, Vijeće 
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je donijelo odluku o pokretanju Inicijativa za postavljanje spomen obilježja u čast 

prof.dr Vladislava Brajkovića i  Boža Dabinovića. 

8. Donošenje odluke o saglasnosti na  inovirane ECTS kataloge i programe 

obuka za pomorce, sve  u sklopu realizacije projekta ZERO C; 

O ovoj tački dnevnog reda izvjestio je dr Danilo Nikolić kao rukovodilac ZERO C 

projekta. Kratko je obrazložio potrebu inoviranja ECTS kataloga iz pojedinih 

predmeta na osnovnim i master studijama, te potrebu uvođenja određenih programa 

obuka, a sve u skladu sa realizacijom navedenog projekta. Osim dr Danila Nikolića 

diskutovali su i dekanica i dr Miroslav Vukičević. Nakon diskusije, Vijeće je donijelo 

odluku: 

Daje se saglasnost na inovirane ECTS kataloge na osnovnim studijskim programima 

i to za predmete: 

1)Goriva, maziva i vode, Brodomašinstvo, osnovne studije, II semestar 2+0+1, 3 

ECTS  

2)Brodski motori 1, Brodomašinstvo, osnovne studije, III semestar 2+1+1, 5 ECTS 

3)Brodski motori 2, Brodomašinstvo, osnovne studije, IV semestar 2+1+2, 5 ECTS 

4)Rad na simulatoru i plovidbena praksa, Brodomašinstvo, osnovne studije, V 

semestar 0+0+3, 4 ECTS 

5)Zaštita mora i priobalja, Brodomašinstvo, osnovne studije, V semestar 2+1+1, 4 

ECTS  

6)Zaštita mora i priobalja, Pomorska elektrotehnika, osnovne studije, V semestar 

2+1+1, 4 ECTS  

7)Zaštita mora i priobalja, Nautika i Pomorski saobraćaj, osnovne studije, V 

semestar 2+1+1, 4 ECTS 

8)Tehnologija prevoza putnika morem, Nautika i Pomorski saobraćaj, osnovne 

studije, VI semestar 2+2+0, 6 ECTS (prethodno razvijen i uveden kao izborni 

predmet u skladu sa realizacijom ZeroC projekta). 

Daje se saglasnost na inovirane ECTS kataloge na master studijskim programima i 

to za predmete: 

1)Tehnologije održivog razvoja u pomorstvu, Pomorske nauke, master studije, II 

semestar 2+2+0, 6 ECTS 

2)Tehnologije uklanjanja štetnih materija sa brodova, Pomorske nauke, master 

studije, III semestar 2+2+0, 5 ECTS 
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3)Globalne strategije marketing logistike, Menadžment u pomorstvu i logistika, 

master studije, I semestar, 2+2+0, 6 ECTS 

4)Napredni kurs iz brodskih alternativnih goriva i pogona, Pomorske nauke, master 

studije, III semestar 2+1+1, 5 ECTS ( prethodno razvijen i uveden kao izborni 

predmet u skladu sa realizacoijom ZeroC projekta). 

Daje se saglasnost na uvođenje programa obuka (cjeloživotnog učenja) koji su 

razvijeni kroz realizaciju projekta ZeroC i to: 

1)Energetski efikasno upravljanje brodovima, shodno IMO modelu kursa 4.05. 

2)Osnovni kurs iz brodskih alternativnih goriva i pogona, shodno EMSA 

dokumentima „Study on the Identification of Specific Competences for Seafarers on 

Ships Using Alternative Fuels and Energy Systems“ iz 2024.g. 

3)Obuka za obnavljanje ovlašćenja o osnovnoj osposobljenosti za rad na brodovima 

koji koriste gasove ili druga goriva sa niskom tačkom zapaljivosti, shodno IMO 

modelu kursa 7.13 i Pravilniku o vrstama zvanja i ovlašćenja, uslovima za sticanje 

zvanja i izdavanje ovlašćenja za članove posade broda "Sl. list CG", br. 51/15, 44/16, 

63/18, 50/20 , 77/21 ,22/23 i 95/24 . 

4)Obuka za obnavljanje ovlašćenja o naprednoj osposobljenosti za rad na brodovima 

koji koriste gasove ili druga goriva sa niskom tačkom zapaljivosti, shodno IMO 

modelu kursa 7.14 i Pravilniku o vrstama zvanja i ovlašćenja, uslovima za sticanje 

zvanja i izdavanje ovlašćenja za članove posade broda "Sl. list CG", br. 51/15, 44/16, 

63/18, 50/20 i 77/21, 22/23 i 95/24 .  

Inovirani ECTS katalozi i razvijene obuke će se primjenjivati od studijske 2025/26. 

godine. 

 

9. Donošenje odluke o davanju saglasnosti na  inovirane   ECTS kataloge 

uključivanjem alumnista u djelove koji se tiču praktične nastave; 

Nakon uvodnog izlaganja i diskusije dekanice i dr Miroslava Vukičevića o značaju 

uključivanja alumnista u nastavni proces, to jest praktičnu nastavu i u skladu sa 

navedenim inoviranjem ECTS kataloga iz pojedinih predmeta na osnovnim i master 

studijama, donijeta je odluka: 

Daje se saglasnost na inovirane ECTS kataloge za sljedeće predmete: 
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Redni 

broj 

Naziv predmeta Studijski program Nivo studija 

1. Organizacija rada i 

upravljanje na brodu 

Nautika i pomorski 

saobraćaj 

Osnovne studije 

2. Brodska električna 

postrojenja 

Brodomašinstvo Osnovne studije 

3. Brodska mjerenja Brodomašinstvo Osnovne studije 

4. Brodski pomoćni 

sistemi i uređaji 

Brodomašinstvo Osnovne studije 

5. Tehnički nadzor i 

klasifikacija 

Brodomašinstvo Osnovne studije 

6. Brodska električna 

postrojenja 

Pomorska 

elektrotehnika 

Osnovne studije 

7. Brodska mjerenja Pomorska 

elektrotehnika 

Osnovne studije 

8. Preduzetništvo u 

pomorstvu 

Menadžment u 

pomorstvu i logistika 

Master studije 

 

Uz obrazloženje: imajući u vidu jedan od ciljeva  strategije Alumni udruženja 

Univerziteta Crne Gore kao i Pomorskog fakulteta Kotor,  prepoznata je potreba 

povezivanja sa stručnjacima iz prakse, to jest alumnistima Pomorskog fakulteta 

Kotor. Vijeće je mišljenja  da je alumniste neophodno involvirati u nastavni proces, 

to jest praktičnu nastavu (laboratorijske vježbe, stručnu praksu, gostujuća 

predavanja i druge vidove praktične nastave), jer je sigurno da će uključenje 

alumnista, stručnjaka  sa bogatim praktičnim iskustvima i na moru i kopnu, biti 

dragocjena stavka  u unaprijeđenju nastavnog procesa, a sve u poboljšanju rezultata 

i znanja studenata, naročito u pojedinim stručnim predmetima. 

 

10. Informacije, pitanja, predlozi. 

Prodekanica dr Zorica Đurović je obavijestila članove Vijeća o objavljenom 

Izvještaju o radu za Univerzitet Crne Gore koji je obuhvatio sve naučne aktivnosti. 

Napomenula je da će u izradi izvještaja za Fakultet za sljedeću 2024/25. godinu  biti 

lakše ako imamo sve aktivnosti zabilježene kroz sistem kvaliteta, pa poziva 

nastavnike da tako i postupe. 

Dekanica je obavijestila o dolasku delegacije Republike Turske na Fakultet. 

Dalje je obavijestila o završenom postupku otpisa i uništavanja elektronskog otpada, 

kao veoma značajnu aktivnost koja se prvi put realizovala na našem Faklultetu. 

Navela je  da je u toku redovni postupak  popisa imovine. 
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Informisala je o posjeti predstavnika Fakulteta Tehničko tehnološkom parku i 

planiranim zajedničkim aktivnostima u budućnosti. 

Prodekan za nastavu dr Stevan Kordić je najavio održavanje sjednice na kojoj će se 

započeti analiza stanja broja upisanih studenata na sve studijske programe Fakulteta 

i uvrđivanje mjera poboljšanja u tom pogledu. 

Dr Zorica Đurović je obavijestila o aktuelnim poslovima na reorganizaciji sajta te 

potrebe između ostalog uvođenja kalendara događaja na DL platformi ili prvoj 

stranici sajta da bi isti bio svima dostupan. 

 

Sjednica je završena u 14.25. časova. 

 

 

SEKRETAR                                                                                 DEKANICA 

Vera Popović                                                                     prof.dr Tatijana Dlabač 

 

 

Kotor, 14.02. 2025. godine 

Broj 01-527 

 


